
UPITNIK ZADOVOLJSTVA STUDENATA 

 

Kolegij: Pomorsko i općeprometno pravo 

Oblik nastave: predavanja 

Ak. God. 2012/13 – ljetni semestar (bolonjski program) 

Održana satnica: 4 x 6 h x 2 turnusa 

Nastavnik: prof. dr. sc. Nikoleta Radionov 

 

Uzorak= 41 ispitanik. 

 

1. Na koliko ste predavanja prof. Radionov prisustvovali: 

 

 

 

2. Zašto ste odlučili prisustvovati predavanjima iz ovog kolegija? 

 

             
 

 



Odgovori pod "nešto drugo": 

 

- Da lakše položim ispit. Predavanja su uvijek korisna ako predaje dobar predavač. 

- Ovaj je fakultet postao poprilično dosadan s obzirom da malo koja katedra pridaje 

značaj predavanjima i kolokvijima. 

 

3. Izbor tema na predavanju je: 

 

                   
 

Komentari: 

 

- Smatram da bi i dijelove koji se samo kažu na predavanjima trebalo staviti u 

prezentacije. Ne zato da bi gradivo za kolokvije bilo svima dostupno, nego jer ne 

stignem zapisati nešto ili zapišem krivo. Možda bi se mogle te prezentacije pokazati 

na predavanju ili podijeliti tamo, bez stavljanja na web stranicu. (npr. glede ship 

company, zašto presumpcija da se u sumnji ugovor smatra brodarskim ugovorm na 

vrijeme za cijeli brod, a ne ugovorom o zakupu...) 

- Šteta što nismo željeznice i unutarnju plovidbu radili, barem u kratko po 1 sat! 

- Mogao bi se i bolje sistematizirati. Previše skače sa teme na temu, ali dosta pomaže u 

shvaćanju gradiva. 

- Profesorica nam je ključne činjenice i probleme u pravu naglasila. 

- Teško je ispredavati sve što kolegij obuhvaća, ali možda bi se trebalo na predavanjima 

koncentrirati na ono što je najviše aktualno u tom trenutku, a mi smo npr. ovaj 

semestar potpuno zaobišli željeznički promet na predavanjima. 

- Nakon odslušanih predavanja lakše je razumijevati gradvo iz knjige, a i naučiti ga 

nakon što imamo neku priču u glavi. 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. Priprema predavanja prof. Radionov je: 

 

 

  

Komentari: 

 

- Prof. Radionov trudi se učiniti gradivo zanimljivim, i uspijeva u tome. 

 

 

5. Kvaliteta izlaganja prof. Radionov je: 

 

 
                                 

6. Navedite, po Vašem mišljenju, eventualne nedostatke predavanja prof. Radionov! 

 

- Malo me je strah nje, ali je inače super. 

- Nedostatak je što je profesorica vrlo često kasnila na predavanja. 

- Voljela bih da predavanja počinju na vrijeme, npr. u 8:15, ili 8:00, bez kašnjenja. 

- Ja sam zadovoljan - sve bitno naglasi. 



- Ponekad je ljuta ako se ne javimo dati odgovor te zna biti naživcirana na neke 

odgovore. 

- Nema nedostataka. 

- Nekad malo previše komentiramo očite stvari. 

- Jedino to što ne stigne cjelokupno gradivo ispredavati. 

- Nebi bilo loše da profesorica pusti studente na predavanja u slučaju kašnjenja. 

- Možda malo lošije objašnjena tema opće ograničenje odgovornosti. 

- Previše vremena potrošeno na pojedine institute, s tim da ostalo nije spomenuto. 

- Više vremena da se može proći čitavo gradivo. 

 

7. Navedite, po Vašem mišljenju, eventualne prednosti predavanja prof. Radionov! 

 

- Predano, sistematično, elokventno. 

- Trudi se objasniti gradivo, crta na ploči. Ma super je predavač, da je barem više takvih 

na faksu. 

- Profesorica zaista zna što želi čuti od studenata, koji dio gradiva je važniji, što je 

eventualno nejasno pa treba bolje pojasniti... Sviđa mi se što komunicira s nama i traži 

da razmišljamo, tako zaista i najbolje upamtimo. 

- Široko izlaganje, stekne se puno šira slika o važnosti ovog predmeta nego iz same 

literature. 

- Prednost je što su predavanja posvećena polaganju kolokvija što olakšava studentima 

rad. Ujedno su jedna od rijetkih predavanja koja imaju smisla na ovom faxu pa se 

zapravo osjećamo kao studenti ovaj semestar. 

- Predavanja prate gradivo i to je korisno. 

- Vrlo je stručna, ali u smislu da nam objasni sve u široj slici. Ne bazira se samo na 

pravu, nego nam objašnjava sve tako da institute shvatimo životno, u praksi, za što se 

primjenjuju... Tako je i nama lakše početi kritički razmišljati. 

- Jasno izlaganje gradiva, što omogućava lakše shvaćanje ispitne literature. 

- Prolazi kvalitetno kroz ispitno gradivo što olakšavaučenje i razumijevanje gradiva. 

- Zanimljivo, poučno. 

- Profesorica je dobra, pripremljena, trudi se objasnit gradivo na jednostavan način, nije 

striktno samo pravno već i iz života te uključuje razmišljanje i sudjelovanje studenata. 

- Lakše svladavanje gradiva, sistematizacija gradiva da na lakši način razlučimo bitno 

od nebitnog. 

- Zanimljiva, aktualna, potuče pravnu logiku, interaktivna, najbliže ideal tipu izvrsnog 

predavanja 

- Sviđa mi se što ste nam razdvojili predavanja u dva termina jer je laše pratiti i više 

toga uspijem zapamtiti. 

- Profesoria fantastično predaje i mogla bi kolegama s drugih katedri dati savjete kako 

se zanimljivo, sistematično i zabavno predaje. 

- Komunicira sa studentima, čini zanimljivim predavanje. 

- Otvorenost, nema glupih odgovora, susretljivost. 

- Predavanja su popraćena power point prezentacijama što je odlično jer nema 

nepotrebnog prepisivanja s prezentacija (za razliku od drugih katedri). Istovremeno 

slušamo predavanje koje je zanimljivo i korisno. 

- Usmjerenost na razumijevanje problematike. 

- Veoma korisna predavanja, želi nam sve razjasniti na predavanju. 

- Gradivo povezano s primjerima iz prakse, bolje shvatljivo. 

- Odlično objašnjava, jasna, strpljiva, naglasi bitno i što očekuje od studenata. Dovoljno 

je jednom nakon predavanja pročitati gradivo kako bi se usvojilo. 



- Konstantna konverzacija sa studentima, nije nam odmah otkrivala informacije već smo 

logičkim zaključivanjem sami morali dolaziti do zaključaka. 

- Na zanimljiv način i interaktivan predaje i potiče na zainteresiranost na gradivo iako 

ono samo po sebi i nije nešto... Ističe bitne informacije korisne za ispit. Budući da je 

literatura „zbrda zdola“, uvelike olakša učenje i svladavanje gradiva. 

 

8. Navedite Vaše prijedloge eventualnih izmjena/poboljšanja u predavanjima prof. 

Radionov! 

 

- Terenska nastava (bilo bi dobro da idemo malo razgledavati kruzere na račun 

fakulteta) 

- Više sudske prakse uvesti. 

- U članku o željeznici dva puta piše da je Vilnius u Latviji umjesto u Litvi . 

- Opseg malo proširiti predavanjima. 

- Jasnije, opširnije prezentacije. 

- Možda da ne stavlja power point prezentacije nakon 21 sat na web za sljedeći dan. 

 

9. Vaša opća ocjena predavanja je: 

 

 

 
 

10. Dodatni komentar vezan uz nastavu iz kolegija Pomorsko i općeprometno pravo: 

 

- Valoriziranje, barem i minimalno, prisutstva na predavanjima, bilo bi korisno. 

- Uvijek može bolje. 

- Literatura je sasvim pomiješana i ponekad zbunjujuća. 

- Nastava je zanimljiva, dosta toga se nauči i lakše se razumiju različiti instituti vezani 

za pomorsko pravo. 

- Iako sam se odlučila pohađati predavanja radi kolokvija, zainteresirala sam se za 

predmet i shvatila da nije niti dosadno niti nebitno gradivo, kako uglavnom kolaju 

priče od kolega koji su ispite svladavali na druge načine. 

- Cijeli kolegij je odlično koncipiran i prvi put (nažalost) vidim da se cijela katedra trudi 

i razmišlja o onome što i kako radi. Najviše pohvale svima. 

- Predlažem uvođenje trećeg kolokvija i za studente ne-seminariste. 

- Bilo bi super kad bi se ostale katedre ugledale na Vašu. 

- Ako položim kolokvij, ocjena 5 za nastavu i zalaganje profesorice. 


